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1. Kent u het bericht ‘Wetenschappers benadrukken belang van biodiversiteit’?1

Antwoord

Het artikel ‘Wetenschappers benadrukken belang van biodiversiteit’ is ons bekend.

2. Deelt het college de uitkomsten van dit onderzoek? Zo nee, kunt u beargumenteerd aangeven

waarom niet?

Antwoord

Wij delen en onderschrijven de uitkomsten van het onderzoek. 

3. Welke extra maatregelen gaat u treffen om de biodiversiteit van voedsel te behouden en te

vergroten naast de al te nemen maatregelen?

Antwoord

Vanuit ambitie en noodzaak pleiten de auteurs in het artikel voor een herijking van het begrip biodiversiteit

op nationaal en internationaal niveau. Er is een bredere benadering nodig die rekening houdt met de vele

wijzen waarop de natuur van belang is voor mensen. Dit betreft niet alleen de verscheidenheid aan soorten,

maar ook de verscheidenheid van leven op aarde, inclusief de mens, en de verscheidenheid aan relaties

tussen deze levensvormen.

GS staan achter deze bredere benadering. Onder andere met onze inzet op het Programma Natuur,

stikstof, de realisering van het NNN, Natura 2000 werken wij aan natuurherstel en vergroting van de

biodiversiteit. Ook wordt momenteel het nieuwe soortenbeleid in het kader van de omgevingsvisie voor

besluitvorming voorbereid en zijn wij bezig met uitvoering van de Nota Vitale Landbouw.

                                                                                      

1  https://www.groeneruimte.nl/nieuws/bericht.php?id=239297

https://www.groeneruimte.nl/nieuws/bericht.php?id=239297
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Het College heeft besloten dat biodiversiteit als dwarsdoorsnijdend thema in alle dossiers moet worden

meegenomen omdat biodiversiteit breder is dan alleen de natuurgebieden (NNN / Natura 2000). Het

versterken en meenemen in andere dossiers van de biodiversiteit wordt momenteel verkend in de Agenda

Natuurinclusief. Bovendien is binnen spoor 2 van Programma Natuur, afgesproken landelijk een

natuurinclusieve aanpak te ontwikkelen.  Ten slotte zien wij ook bij het soortenbeleid, dat de oude wijze van

handelen niet alleen op stikstof, maar ook breder op natuurbescherming vastloopt als het niet

natuurinclusief gebeurd. 

4. Welke extra maatregelen, naast de al te nemen maatregelen, gaat u treffen om levende

organismen, zoals bomen, planten, schelpdieren, bacteriën en insecten meer kansen te geven, zodat

de lucht en het water schoner worden en daardoor de biodiversiteit verbetert?

Antwoord

Provinciale Staten hebben in 2019 de Visie Rijke Groenblauwe Leefomgeving (RGBL) vastgesteld. Deze

visie vormde een integrale benadering van de biodiversiteit als onderdeel van onze leefomgeving

waaronder stedelijke omgeving, industrie, bedrijventerreinen, landbouw, recreatie, etc. Ook gezondheid en

voedsel vormden een belangrijk onderdeel van deze visie. Het gedachtegoed vanuit de Visie RGBL vormt

de basis voor onze verkenning naar een Agenda Natuurinclusief waarin ook levende organismen worden

meegenomen.

In samenhang met een Zuid-Hollandse Agenda Natuurinclusief (zie antwoord 3), zien we twee kansrijke

actuele ontwikkelingen waarmee biodiversiteit in Zuid-Holland een stevige impuls kan krijgen. Het Nationaal

Programma Landelijk Gebied (NPLG), waarin biodiversiteit één van de vier hoofddoelen is; momenteel

vindt voor Zuid-Holland uitwerking plaats voor drie gebieden: Duinen, Delta en Veenweiden.

In te tweede plaats de Zuid-Hollandse inzet op Toekomstbestendig bouwen waarbij bijvoorbeeld een

afwegingskader of een handreiking kan dienen om bij ingrepen (woningbouw, infra, energie, etc.) de

biodiversiteit te vergroten of te benutten. 

 

5. In het rapport staat dat biodiversiteit een soort ‘verzekering’ is voor onbekende veranderingen in de

toekomst en de grondstoffen leveren voor medicijnen. Hoe duidt u deze conclusie in het kader van de

provinciale taakstelling voor de verbetering van de biodiversiteit in het belang van mens en dier?

Antwoord

Wij onderschrijven in dit verband de benadering van de SDG’s (Sustainable Development Goals of

Duurzame Ontwikkelingsdoelen). Dit zijn zeventien doelen om van de wereld een betere plek te maken in

2030. De SDG’s zijn afgesproken door de landen die zijn aangesloten bij de Verenigde Naties (VN),

waaronder Nederland. Onderstaand figuur illustreert de benadering waarbij een gezonde biosfeer (water en

bodem) de basis is voor onze maatschappij én economie.
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6. Een belangrijke bijdrage van biodiversiteit is het voorkomen van ziektes, plagen en pandemieën. Hoe

duidt het college deze conclusie van de wetenschappers?

Antwoord

 Met het oog op antwoord vraag 5 vormt de biosfeer de basis voor onze maatschappij en economie.

Onderdeel van de maatschappij vormen bijvoorbeeld de sustainable development doelen ‘geen honger’, 

‘schoon water’ en ‘verantwoorde consumptie en productie’ waarmee ziektes, plagen en pandemieën

kunnen worden voorkomen.

7. Biodiversiteit en natuur zijn de basis van ons bestaan en zorgen voor gezondheid, welzijn en kwaliteit

van leven. Welke economische offers is het college bereid te nemen om de ecologie te herstellen en

weer in evenwicht te brengen met economie, maar ook het sociale belang?

Antwoord

Zie antwoord vraag 5. Investeren in een gezonde biosfeer legt de basis voor een duurzame maatschappij

en economie, zonder ecologie geen economie!

Den Haag,  24 mei 2022

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris, voorzitter,

drs. H.M.M. Koek drs. J. Smit


